

Appearance Release/ Confidentiality Commitment

A- I, the undersigned, hereby give permission to "DUBAI MEDIA INC" (The Producer) to videotape my voice, name, physical likeness, and to film, portray and photograph me and my actions and record my voice and other sound effects by means of cameras and microphones "Material", all in connection with the production of a Program entitled "**The Victorious**".

I hereby acknowledge that the "Material" may be used, broadcast, exhibit, distributed, and/or advertised at the Producer's sole discretion.

I agree that any telecast, web cast or other exploitation of the "Material" or any rights therein will not entitle me to receive any remuneration or compensation.

B- I hereby acknowledge that my participation in the Program will bring me into close contact with the confidential information and material of the Producer and/or concerning the Program, including the Candidates' projects, which are not readily available in the public.

Therefore, I will not use or discuss or disclose to any party any information or trade secrets obtained as a result of participating in the Program or any information related to my participation, including without limitation any information concerning or relating to the events contained in the Program, the Producer, the Participants, the outcome of the Program or the methods of production of the Program.

This confidentiality shall not be limited by time or place.

I am aware that any violation by me of any of my obligations herein shall be treated as a material breach of the Commitment which will cause irreparable harm to the Producer.

Name _____

Place _____

Date _____

تنازل عن الحق بالصورة والصوت / التزام بالسرية

أ- أنا، الموقع أدناه، أصرح بأنني قد سمحت لمؤسسة دبي للإعلام (المنتج) بتسجيل صوتي والإشارة إلى اسمي وإلى تصريحاتي، وبتصويري وتصوير أفعالي، وبأخذ صوري الثابتة والمتحركة، وبتسجيل جميع الأعمال البصرية والسمعية التي أقوم بها "التسجيلات" على أن تكون جميعها متعلقة بإنتاج البرنامج المسمى "**The Victorious**".

إنني بموجب هذا الكتاب أصرح أنني على علم بأن جميع "التسجيلات" يمكن أن تُستعمل وتُثبت وتُعرض و/أو تُوزع بحسب إرادة المنتج المنفردة.

إنني أوافق أن أي بث عبر التلفزيون أو الإنترنت أو استثمار آخر لتلك "التسجيلات" وكل الحقوق المتعلقة بها، لن يمنحني الحق بالحصول على أي بدل مادي أو تعويض.

ب- إنني أعني بأن اشتراكي في البرنامج يخولني الاطلاع على معلومات سرية ومواد متعلقة بالبرنامج وبالفريق المنتج وبابتكارات المشتركين والتي هي غير متوفرة حالياً للجمهور.

بناء عليه، فإنني لن أستعمل أو أفصح أو أناقش مع أي كان أية معلومات أو أسرار مهنية أطلعت أو حصلت عليها نتيجة اشتراكي في البرنامج، وكذلك لن أفشي أية معلومات متعلقة باشتراكك في البرنامج، أو أية معلومات تتعلق بالبرنامج أو بالمنتج أو بالمشاركين أو بنتائج هذه المرحلة من البرنامج أو بالأحداث التي قد يتضمنها البرنامج أو طرق الإنتاج.

إنّ التزام السرية هو غير محدود بالزمان والمكان.

إنني أعني بأنّ إخلالي بأي من شروط هذا التعهد يعدّ فسخاً له ويلحق أشدّ الضرر بالمنتج.

الاسم _____

المكان _____

التاريخ _____